
ZAPISNIK 
5. sjednice Gradskog vije a Grada Rijeke  

održane 29. listopada 2009. godine 
 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - 
Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvr eno je da su sjednici nazo na 32 lana Gradskog 
vije a te da Gradsko vije e može donositi pravovaljane odluke. 
 
 Sjednici su bili nazo ni lanovi Gradskog vije a: Dinko Beakovi , Ivan Bogdani , 
Hrvoje Buri , mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetovi , Tea aljkuši -Mance, Marko Filipovi , 
Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime Jagi i , 
Sanjin Kajba, Ana Kompari  Dev i , Sandra Krpan, Ljiljana Mihi , Bože Mimica, Dorotea 
Peši -Bukovac, Denis Pešut, Nada Pinduli , Vuk Prica, Branko Ra a, Josip Rup i , Dušan 
Sekuli , Oskar Skerbec, Sr an Srdo , Danko Švorini , Dinko Tamarut, Mate Tomljanovi , 
Ana Turak, Walter Volk i Tomislava Ze evi  Pedi . 
 
 Izostanak su opravdali lanovi Gradskog vije a: mr.sc. Vesna Buterin, Ivana Jur i  i 
mr.sc. Bojan Šober. 
 
 Na zapisnik 4. sjednice održane 29. rujna 2009. godine primjedbe je iznio mr.sc. 
Nikola Ivaniš ispred Kluba lanova PGS-a koji je ponovno izrazio neslaganje sa zapisnikom 
koji je sa injen na na in da se sudionici u raspravi samo nabrajaju, a da se ni u najkra im 
crtama ne prenosi sadržaj njihove rasprave i prijedloga, tim više što se tijekom rasprave 
iznose razli ita stajališta i razli iti prijedlozi, koji bi trebali ostati zabilježeni i u zapisniku sa 
sjednice Gradskog vije a, a siguran je da postoje a formulacija odredbe Poslovnika 
Gradskog vije a kojom je propisan sadržaj zapisnika "dozvoljava" takav pristup izradi 
zapisnika. Stoga je zatražio da se prihvate primjedbe Kluba lanova Vije a PGS-a, koje su 
dostavljene lanovima Vije a i u pisanom obliku i to: 
1. da se u zapisnik 4. sjednice Gradskog vije a uvrsti tekst o tome da je pod to kom 1. Klub 

lanova PGS-a obavijestio Vije e da je vratio mjesto lana Odbora za nacionalne 
manjine SDP-ovoj koaliciji, pošto je obaviješten da je PGS greškom dobio jednog lana 
odbora više nego što PGS-u pripada; 

2. da je pod to kom 1. Klub PGS-a u raspravi tražio da se u lanstvo skupština komunalnih 
društava, upravnih vije a gradskih ustanova i nadzornih odbora gradskih poduze a 
uklju e i predstavnici stranaka oporbe u Gradskom vije u, u manjinskom dijelu lanova 
tih tijela. Klub PGS-a smatra to demokratskom obavezom stranaka koalicije na vlasti, 
prema strankama oporbe i gra anima koji su za te stranke glasali. 

Primjedbu na zapisnik 4. sjednice iznio je i lan Gradskog vije a Hrvoje Buri  koji je 
zatražio da se u zapisnik 4. sjednice unese pitanje koje je postavio u aktualnom satu 4. 
sjednice, kao dodatno pitanje, a koje je glasilo: "Da li e Gradona elnik u smislu 
racionalizacije poslovanja u Vodovodu i kanalizaciji dati nalog da se nova vozila koja su 
kupljena u 2008. za potrebe voditelja i rukovoditelja Sektora prodaju?". 

Za prihva anje 1. primjedbe Kluba lanova PGS-a glasalo je 14 lanova Vije a, a 14 
lanova Vije a je bilo protiv. Za prihva anje 2. primjedbe Kluba lanova PGS-a glasalo je 12 
lanova Vije a, a 15 lanova VIje a je bilo protiv, dok je za prihva anje primjedbe lana 

Vije a Hrvoja Buri a glasalo 14 lanova Gradskog vije a, a 14 lanova Gradskog vije a bilo 
je protiv.  

 
Predsjednica Gradskog vije a je izvijestila da primjedbe iznesene na zapisnik 4. 

sjednice Gradskog vije a održane 29. rujna 2009. godine nisu prihva ene.  
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 Predsjednica Vije a zatim je izvijestila: 
- da su Klubu lanova Gradskog vije a Grada Rijeke SDP, IDS, HSLS i ARS pristupile i 

lanice Gradskog vije a iz politi ke stranke HSU, tako da taj Klub sada ine lanovi i 
lanice Gradskog vije a Grada Rijeke SDP, IDS, ARS,HSLS i HSU; 

- da su lanovi Gradskog vije a zamoljeni od strane Fakulteta politi kih znanosti u Zagrebu 
da ispune anketne upitnike i sudjeluju u Projektu istraživanja stavova lanova 
predstavni kog tijela u provedbi Nacionalne strategije izjedna avanja mogu nosti za 
osobe s invaliditetom od 2007. do 2015. godine. U tu svrhu današnjoj sjednici Gradskog 
vije a prisustvovat e i gospoda Duje Prkut i Enes Sedi  sa Fakulteta politi kih znanosti 
koji e se nakon aktualnog sata, prije prelaska na ispunjavanje ankete, kratko obratiti 
lanovima Gradskog vije a. 

 
 Prije prelaska na aktualni sat, predsjednica Vije a je izvijestila da su dostavljeni pisani 
odgovori na pitanja lanova Vije a mr.sc. Nikole Ivaniša i mr.sc. Vesne Buterin postavljena 
na 4. sjednici Gradskog vije a. 

 
 AKTUALNI SAT  

 
1. DANKA ŠVORINI A zanima da li je Grad Rijeka, nakon što je promjenom vlasništva  
najavljena potpuna promjena ure iva ke koncepcije na Svid radiju, spreman sufinancirati, 
sponzorirati i na neki na in spasiti barem kultne emisije na sadašnjoj ili nekoj drugoj 
frekvenciji? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako Grad Rijeka nema utjecaja 
na vlasni ke odnose i na ure iva ku politiku medija, ali je spreman sufinancirati dio emisija 
koje e promovirati urbani zvuk na bilo kojoj radio stanici koja za time iskaže želju, kao što je 
to i do sada inio.  
 
2. DENIS PEŠUT je upitao Gradona elnika, budu i da je ovih dana bio u Novom Sadu na 
Europskom prvenstvu u šahu za muškarce i žene i da je u delegaciji s njim bio i gdin Damir 
Vrhovnik, da li je gdin Damir Vrhovnik na taj put išao na vlastiti trošak ili na trošak Grada? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je gdin Damir Vrhovnik na taj 
put išao na vlastiti trošak, kao predsjednik Šahovskog kluba Rijeka koji je operativni 
organizator sljede eg Europskog prvenstva u šahu koje e se idu e godine održati u Rijeci.  
 
DENIS PEŠUT je dodao da mu nije dostavljen stati ki izra un za gradsku kupolu koji je 
zamolio dobiti na uvid na prošloj sjednici Gradskog vije a. 
 
3. ANA TURAK je upitala Gradona elnika u kojoj je sada situaciji Brodogradilište 3. maj 
obzirom na sva doga anja do sada? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je u svezi situacije u Brodogradilištu 3. maj 
odgovorio da je u stalnim kontaktima sa lanovima Uprave i sa lanovima Sindikata, te 
istaknuo da u ovom trenutku 3. maj ima izuzetno velikih problema s likvidnoš u zbog 
nepreuzimanja broda od strane njema kog naru itelja, a rezultat toga je da u ovom trenutku 
kasne pla e zaposlenicima i isplata dobavlja ima. Upravo iz tih razloga nije mu jasno zašto 
se toliko oteže sa izdavanjem jamstva. Vlada je u srpnju donijela Odluku o davanju jamstva, 
ali nadležna ministarstva nisu to nikad formalizirala kroz potpisivanje ugovora, nakon ega je 
smanjila iznos jamstva, ali ni taj ugovor nije potpisan. Nada se da e Ministarstvo ispoštovati 
odluke Vlade, da e radnici dobiti pla e i da e se osigurati normalna likvidnost 
Brodogradilišta za nastavak proizvodnje. Podsjetio je kako je Grad još ranije s 
Brodogradilištem potpisao sporazum, temeljem kojeg se prema 3. maju  ne provode nikakve 
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prisilne mjere naplate dugovanja prema Gradu te prema komunalnim i trgova kim društvima 
u gradskom vlasništvu. 
 
4. DINKO TAMARUT je upitao da li je mogu e riješiti prometne probleme koji se javljaju u 
Ulici Branka Ble i a koja se nalazi izme u andekove i Vukovarske ulice u kojoj problem 
stvaraju parkirana vozila s desne strane, pa tako u špici prometa nastaju neopisive gužve? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je upoznat s tom 
problematikom te da je na tom raskrš u predvi ena semaforizacija, nastavkom projekta 
automatskog upravljanja prometom, ime bi se vozilima hitne pomo i prilikom izlaska 
mijenjao rad semafora. U ovom trenutku može se intenzivirati kontrola od strane prometnog 
redarstva i prometne policije, kako bi se kažnjavali voza i koji tamo nepropisno parkiraju 
svoja vozila i otežavaju promet svim sudionicima u prometu, a pogotovo voza ima hitne 
medicinske pomo i. 
 
5. LJILJANA MIHI  je, vezano uz injenicu da je 12. listopada 2009. godine stupio na snagu 
Ugovor o jamstvu izme u Republike Hrvatske i Me unarodne banke za obnovu i razvoj za 
projekt obnove Rije kog prometnog pravca, upitala kakvi su izgledi razvoja Grada Rijeke kao 
pomorsko prometnog središta u ovom dijelu Europe? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su izgledi razvoja Grada Rijeke 
kao pomorsko prometnog središta, ukoliko se nešto ne promijeni, vrlo loši odnosno vrlo 
ograni avaju i. injenica je da u ovom trenutku još uvijek nije otvorena cesta D-404, cesta 
koja je predmet ugovora sa Svjetskom bankom koji je potpisan još 2003. godine. Zadnje 
najave su bile da e cesta biti otvorena do kraja godine, ali se iz dobro informiranih izvora 
doznaje da e to biti i kasnije, a ta cesta je primarno u funkciji kontejnerskog terminala na 
Brajdici. 

U pregovorima i definiranju kredita sa Svjetskom bankom oko proširenja projekta 
Rijeka-Gateway bezbroj puta je inzistirao na potrebi da cesta D-403 bude sastavni dio tog 
kredita jer bi se onda prije ili kasnije ta cesta napravila. U razgovorima s nadležnim 
ministrima odgovoreno mu je da je to stvar Vlade koja e kroz svoj program gra enja cesta 
osigurati novce za dovršenje te ceste koje bi trebalo biti u isto vrijeme kada e biti i proširenje 
kontejnerskog terminala na zapadnom dijelu Rije ke luke.  

Ugovor za izgradnju novog kontejnerskog terminala je potpisan, ali ta cesta nije u 
sastavnom dijelu Ugovora. Plan gra enja Hrvatskih cesta nije donesen i ne zna se kada e 
biti. Tako er, ne zna što je s dinamikom gradnje pruge prema Zagrebu odnosno prema 
Ma arskoj koja je sigurno preduvjet za daljnji ozbiljniji razvoj Rije ke luke, a obzirom na 
najave koje ima, o ito da e se Rije ka luka seliti na Pelješac jer to i dalje ostaje dominantna 
investicija. 
 
6. MARKO FILIPOVI  je upitao što e biti s objektom Meduza, bivšim kafi em koji se nalazi 
na križanju andekove i Vukovarske ulice, koji je u gradskom vlasništvu, a potpuno je 
uništen u eksploziji 28. kolovoza 2008. godine. Zanima ga da li je u pitanju pravni problem, 
ako je, kada e se riješiti i kada e se pristupiti sanaciji tog objekta? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da sudski vještak smatra da 
navedeni objekt nije potpuno uništen nego da je neznatno ošte en i da je jeftinije sanirati 
postoje i objekt nego izgraditi novi, što smatra potpuno besmislenim vješta enjem. Iz tih 
razloga zakupnik nije Gradu prepustio u posjed taj objekt, ve  mu je dopustio samo 
privremeni ulazak radi otklanjanja onih dijelova zgrade koji su predstavljali opasnost za 
prolaznike, nakon ega su ga morali vratiti u posjed. Na takvo rješenje Suda Grad je uložio 
žalbu koja se rješava od 2007. godine.  

U me uvremenu je istekao Ugovor o zakupu 2008. godine, kojeg Grad nije produžio, 
a zakupnik Gradu nije vratio taj prostor, zbog ega je Grad pokrenuo sudski postupak. 
Temeljem toga, u listopadu 2008. godine donijeta je ovršna presuda kojom se Gradu Rijeci 
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dozvoljava ulazak u posjed vlastite nekretnine, na što je zakupnik uložio žalbu, te se o ekuje 
pravomo no sudsko rješenje o ovrsi kako bi Grad ponovno mogao u i u posjed. 

 
7. JOSIP RUP I  je upitao Gradona elnika da li je Grad Rijeka sa inio Program mjera 
sprje avanja i širenja svinjske gripe u osnovnim školama i vrti ima te da li su izra eni 
strukturni leci, edukacijski i promidžbeni materijali za u enike i nastavnike?  
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je Grad Rijeka u provo enju 
mjera protiv zaštite od zaraznih bolesti dužan poštivati odluke koje donose nadležna tijela, 
definirana Zakonom o zaštiti od zaraznih bolesti i pravilnicima Ministarstva zdravstva. 
Shodno tome, na podru ju Primorsko-goranske županije koju pokriva Zavod za javno 
zdravstvo formirano je Povjerenstvo koje prati eventualnu pojavu ove bolesti i poduzima 
odre ene radnje. Shodno tome, u ustanovama iji je osniva  Grad Rijeka poduzete su 
odre ene preventivne mjere, kroz informacije i kroz odre ene aktivnosti sukladno 
zaklju cima navedenog Povjerenstva. 
 
8. DINKO BEAKOVI  je upitao zašto naselje Drenova nema pedijatra odnosno zašto je 
pedijatar otišao, te što se može u initi da se pedijatar vrati na Drenovu? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da postavljeno pitanje nije u 
nadležnosti Grada Rijeke ve  je Zakonom o zdravstvenoj zaštiti u nadležnosti Primorsko-
goranske županije obzirom da je ona zadužena za primarnu zdravstvenu zaštitu koju provodi 
putem Doma zdravlja Rijeka. On jedino zna da na podru ju Grada Rijeke, na standarde koje 
propisuje Hrvatski zavod za zdravstveno osiguranje i broj pedijatara koji rade sa djecom 
predškolske dobi, ima viška 3 ili 4 pedijatrijska tima. Konkretno stanje na pojedinom podru ju 
Grada Rijeke ne zna, ali može putem Odjela gradske uprave za zdravstvo i socijalnu skrb 
pokušati pribaviti traženu informaciju od nadležnog odjela Primorsko-goranske županije. 
 
9. NADA PINDULI  je upitala što se misli napraviti s buvljakom na Brajdi koji se unato  
obe anjima da e se maknuti s tržnice, još uvijek tamo nalazi, a u posljednje je vrijeme 
zauzeo i dio prostora Tržnice? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se u nekoliko navrata radila 
analiza tko su ljudi koji prodaju robu na takav na in, te je zaklju eno da se u najve em broju 
slu ajeva radi o socijalno ugroženim gra anima i sa podru ja Grada Rijeke i izvan podru ja 
Grada Rijeke te da se stvarno radi o ljudima koji na taj na in prehranjuju svoje obitelji. 
Me u njima ima i onih koji se bave švercom odnosno nedozvoljenom trgovinom, ali nažalost 
zakonodavni sustav je takav da Državni inspektorat može poduzeti nešto samo protiv onih 
koji se bave nelegalnom trgovinom švercaju i originalne proizvode, dok oni koji prodaju staru 
robu, jedino što rade, zauzimaju javnu površinu bez suglasnosti Grada. To se pokušalo 
riješiti na razne na ine, ponudom nekih prostora izvan samog Centra grada što te osobe nisu 
prihvatile. U tom kontekstu Grad pokušava na i neko novo rješenje, uvo enjem legalizirane 
prodaje kojom bi se tim ljudima omogu ilo korištenje 10 do 15 štandova na kojima bi se 
takva prodaja obavljala, a prema svima ostalima e se morati poduzeti drasti ne mjere u 
smislu kažnjavanja i onemogu avanja takve prodaje.  
 
10. LJILJANA CVJETOVI  je u ime stanovnika naselja Pašac, upitala kada e biti gotovi 
radovi na cesti u naselju Pašac koje je prvo izvodila Dira gradnja, a sada GP Krk? 
 
ŽELJKO MAŽAR, direktor KD Vodovod i kanalizacija, d.o.o., je odgovorio da e lanici 
Vije a biti dostavljen pisani odgovor na to pitanje, te istaknuo kako je s GP Krk kao 
izvo a em radova ugovoren završetak radova do kraja godine. Putem Mjesnog odbora 
Pašac u nekoliko navrata su obavijestili gra ane da e, ukoliko postoji potreba korištenja te 
ulice, izvo a i nakratko prekinuti radove, na što nije bilo nikakvog odaziva.  
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11. HRVOJE BURI  je iznio da Grad Zagreb 2010. godine organizira Europsko prvenstvo u 
vaterpolu, gdje e mo i biti prisutno 16.000 gledatelja, a trošak korištenja bazena je negdje 
oko 400.000 eura ili negdje oko 3 milijuna kuna. 
U Rijeci se za bazen do sada utrošilo 360 milijuna kuna, te novih 70 milijuna kuna za 
skakaonicu, ukupno oko pola milijarde kuna. estitao je organizatoru na organizaciji 
manifestacije Final Four europske vaterpolske lige, te je istaknuo da je od 1700 ulaznica koje 
su bile na raspolaganju, 300 ulaznica dobio svaki Klub, zna i 1200, 400 ulaznica su dobili 
sponzori, a u slobodnoj prodaji je bilo 100 ulaznica za gra ane Rijeke i one koji su imali tu 
sre u da ih dobiju. Vezano uz to upitao je Gradona elnika da li osje a bilo kakvu 
odgovornost na ovakvo nenamjensko trošenje novaca gra ana Grada Rijeke?  
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da ne osje a nikakvu odgovornost, 
ve  ponos zbog realizacije tog projekta koji je nešto jeftiniji od cifre koju je lan Vije a naveo, 
te je naglasio da se radi o izgradnji, ne jednog bazena, nego 4 nova bazena i obnovi starog, 
postoje eg olimpijskog bazena, te da se u toj cifri nalaze sredstva koja su utrošena za 
poboljšanje infrastrukture kako ceste tako i opskrbe vodom za cijelo to podru je i ure enje 
plaže u dužini od 400 metara. 
 
12. IVAN BOGDANI je upitao zamjenika Gradona elnika dr.sc. Željka Jovanovi a kako i na 
koji na in je Nogometno igralište Lu ki radnik i okolni sportski tereni, te prostori nekadašnjeg 
Omladinskog naselja Lovorka Kukani  s okolnim zemljištem postalo privatno vlasništvo? 
 Nadalje ga interesira tko je bio bivši vlasnik, a tko je sadašnji vlasnik te koje je godine 
izvršena promjena vlasništva i po kojoj cijeni? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je pretvorba vlasništva izvršena 
90-tih godina po zakonima koji su tada doneseni odnosno po istim zakonima po kojima je 
izvršena pretvorba vlasništva u svim drugim tvrtkama. 
Grad je od trenutka kada je provedena pretvorba vlasništva iz društvenog u privatno, negirao 
tu injenicu i nastojao je oboriti svim raspoloživim sredstvima, ak i sudskom tužbom, pa se 
Grad Rijeka ak u tim godinama uspio upisati kao vlasnik zemljišta. Nažalost, sukladno tim 
zakonima, Grad je pred mjesec dana pravomo nom sudskom presudom Županijskog suda 
izgubio pravo vlasništva te se mora poništiti upis vlasništva Grada na tom podru ju. U svezi 
navedene problematike lanu Vije a bit e dostavljen i pisani odgovor. 
 
13. DUŠAN SEKULI  je, u svezi prostora bivše Tvornice Rikard Ben i  na kojem je sada 
parkiralište, a na kojem se planira izgradnja garaže i Muzeja moderne i suvremene 
umjetnosti, upitao da li se, s obzirom na ograni ena financijska sredstva,  taj projekt može 
eventualno realizirati u fazama? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je Grad potpisao predugovor s 
investitorom koji se javio na Natje aj za izgradnju hotela i prate ih sadržaja i koji je još uvijek 
na snazi, te naglasio da se mora uvažiti injenica da ovih zadnjih godinu i pol dana nije bilo 
povoljno vrijeme za investiranje. 
Što se ti e same izgradnje Muzeja, ponuda koju je Grad dobio bila je previsoka da bi je u 
ovom trenutku Grad mogao prihvatiti i iz tih razloga je odbijena. On je još na sjednici 
Poglavarstva iznio da e se projekt nastaviti raditi u fazama, te da I. faza podrazumijeva 
izgradnju garaže koja e krenuti u realizaciju u tijeku idu e godine. Ne može re i da li e se u 
fazama mo i krenuti i u izgradnju Muzeja, jer unutar takvog jednog objekta temeljem Zakona 
o gra enju potrebno je osigurati kompletan iznos financijskih sredstava. Jedino što Grad u 
ovom trenutku može u initi je da taj prostor oživi na na in da se barem u toplijim mjesecima 
dio zgrade osposobi kako bi se mogli održavati neki programi odnosno neke izložbe. 
 
14. mr.sc. ŠIME JAGI I  je upitao da li je s tvrtkom Autocesta Rijeka-Zagreb dogovorena 
izgradnja vora Orehovica na izlazu Rije ke zaobilaznice, koji bi za Rijeku bio od velikog 
zna aja, pogotovo nakon izgradnje Sveu ilišnog kampusa i nove bolnice.  
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Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je Grad nakon dugotrajnih 
razgovora prvo s Hrvatskim cestama, a nakon toga s Autocestom Rijeka-Zagreb, uspio 
dogovoriti da se dobije suglasnost da se na voru Orehovica izgrade prilazi koji e omogu iti 
da se na taj vor veže lokalni promet i da se s tog vora može izi i s Rije ke zaobilaznice 
prema Centru grada i prema Trsatu, pogotovo zbog izgradnje Sveu ilišnog kampusa i nove 
bolnice. 
Nedavno je izra en Idejni projekt kojeg je naru io Grad, a izradio Institut IGH, koji je 
prihva en od strane Autoceste Rijeka-Zagreb, nakon ega e se krenuti u izradu Glavnog 
projekta, a na elno je dogovoren Sporazum kojim bi Autocesta Rijeka-Zagreb preuzela 
financiranje samih objekata, odnosno jednog mosta koji mora pre i preko autoceste, dok bi 
same cestovne prilaze trebao financirati Grad Rijeka, što za Grad nije najpovoljnije rješenje, 
ali budu i se radi o iznimno važnom vorištu, Grad je spreman taj prijedlog prihvatiti. 
 
15. TOMISLAVU ZE EVI  PEDI  zanima tko je izvo a  radova na saniranju kosine pored 
zgrade u Šibenskoj ulici broj 3, a koji traju ve  više od mjesec dana te koliko e ti radovi 
koštati gra ane Grada Rijeke? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da e lanici Vije a biti dostavljen 
pisani odgovor. 
 
16. MATE TOMLJANOVI  je upitao što je s instaliranjem krematorija na Centralnom groblju 
Drenova koje je otvoreno ve  dvije godine? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je u objektu predvi en 
gra evinski dio u koji se može smjestiti krematorij za ije korištenje je sada interes premali 
da bi se instalirala oprema. U Zagrebu se krematorij pali 1 do 2 puta tjedno, što je najbolji 
dokaz da za sada nema potrebe za takvom investicijom u Rijeci. 
 
17. HRVOJE BURI  je upitao od kada svi privredni subjekti Grada i drugih jedinica lokalne 
samouprave u cijeni vode koju pla aju (a koja je ve a od cijene vode koju pla aju fizi ke 
osobe), pla aju i cijenu odvodnje, a da na odvodnju nisu ni spojeni, odnosno pla aju nešto 
što ne koriste? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da e lanu Vije a biti dostavljen 
pisani odgovor. 
 
 

 UTVR IVANJE DNEVNOG REDA 
 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu nije podnesen prigovor te da je na 
današnjoj sjednici, sukladno odredbi lanka 125. stavka 2.. Poslovnika Gradskog vije a, 
dostavljen prijedlog za dopunu dnevnog reda sjednice to kama: Prijedlog rješenja o promjeni 
namjene javnog dobra (k.o. Srdo i) i Prijedlog odluke o stavljanju van snage Odluke o prodaji 
nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke. 
 Uz prijedlog za dopunu dnevnog reda dostavljeni su i materijali po predloženoj dopuni 
dnevnog reda. 
 
 Predsjednica Vije a stavila je na glasovanje prijedloge za dopunu dnevnog reda 
sjednice kako slijedi: 
1. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni to kom: Prijedlog rješenja o promjeni 
namjene javnog dobra (k.o. Srdo i) (to ka 14b.) 
Gradsko vije e je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo JEDNOGLASNO. 
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2. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni to kom: Prijedlog odluke o stavljanju 
van snage Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke ( to ka 15.) 
Gradsko vije e je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo JEDNOGLASNO. 

Zatim je predsjednica Gradskog vije a objavila da je Gradsko vije e usvojilo 
slijede i 

D N E V N I  R E D 
 

1. Izbori i imenovanja 
Prijedlog za razrješenje i imenovanje lanova Povjerenstva za popise bira a 
Grada Rijeke 

2. Prijedlog programa za mlade Grada Rijeke za razdoblje 2009. – 2013. godine 
3. Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o suradnji Grada Rijeke (Republika 

Hrvatska) i Op ine Bitola (Republika Makedonija) 
4. Godišnje izvješ e o radu Zaklade Sveu ilišta u Rijeci (velja a 2008. – velja a 

2009. godine) 
5. Kona ni prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana ure enja stambenog 

podru ja Minakovo 
6. Prijedlog odluke o izboru lanova vije a mjesnih odbora na podru ju Grada 

Rijeke 
7. Prijedlog odluke o uvjetima i na inu držanja ku nih ljubimaca, na inu kontrole 

njihova razmnožavanja, uvjetima i na inu držanja vezanih pasa te na inu 
postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama 

8. Prijedlog odluke o prodaji stanova u vlasništvu Grada Rijeke 
9. Prijedlog odluke o prodaji stanova u vlasništvu Grada Rijeke Hrvatskim ratnim 

vojnim invalidima i lanovima obitelji poginulog, nestalog ili zato enog 
hrvatskog branitelja 

10. Prijedlog odluke o davanju u zakup javnih tunelskih skloništa i skloništa 
osnovne zaštite u miru 

11. Prijedlog izmjena i dopuna Tržnog reda na tržnicama na malo u Gradu Rijeci 
12. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o na inu financiranja djelatnosti mjesnih 

odbora na podru ju Grada Rijeke 
13. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o na elima, kriterijima i postupku za 

odre ivanje imena ulica i trgova na podru ju Grada Rijeke 
14. a) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra (k.o. Draga) 

b) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra (k.o. Srdo i) 
15.  Prijedlog odluke o stavljanju van snage Odluke o prodaji nekretnina u 

vlasništvu Grada Rijeke 
 

TO KA 1. 
Izbori i imenovanja 

Prijedlog za razrješenje i imenovanje lanova Povjerenstva  
za popise bira a Grada Rijeke 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je podsjetila da je 
predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja. 

 U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a Denis Pešut, mr.sc. Željko Glavan i Ivan 
Ivaniš ispred Odbora za izbor, imenovanja i razrješenja.  

Budu i da u trenutku otvaranja rasprave po ovoj to ki dnevnog reda sjednici nije bio 
nazo an lan Gradskog vije a Ivan Ivaniš kao izvjestitelj predlagatelja Odbora za izbor, 
imenovanja i razrješenja, lan Vije a mr.sc. Željko Glavan je predložio da se ova to ka 
izostavi iz dnevnog reda današnje sjednice, s obzirom da materijal ne sadrži nikakve podatke 
o predloženim kandidatima, a nema ni izvjestitelja koji bi Vije u eventualno dao potrebna 
usmena obrazloženja. 
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Iako je, za vrijeme trajanja rasprave, sjednici pristupio predsjednik Odbora za izbor, 
imenovanja i razrješenja Ivan Ivaniš te je uzeo u eš e u raspravi, lan Vije a mr.sc. Željko 
Glavan je ustrajao na prijedlogu da se to ka izostavi iz dnevnog reda iz razloga što materijal 
ne sadrži dovoljno elemenata za odlu ivanje.  

 
Nakon rasprave, prije prelaska na glasovanje, predsjednica Gradskog vije a je 

izvijestila da Gradsko vije e može, zbog manjkavosti podataka ili dokumentacije u materijalu, 
odlu ivanje o pojedinoj to ki dnevnog reda odgoditi za idu u sjednicu, ali isklju ivo na 
temelju prijedloga najmanje sedam lanova Gradskog vije a. 
 
 Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (28 za, 2 protiv) donijelo slijede u  
 

O D L U K U 
o razrješenju lanova Povjerenstva za popise bira a Grada Rijeke 

 
I. 

 U Povjerenstvu za popise bira a Grada Rijeke razrješuju se: 
LORIS RAK    - dužnosti predsjednika 
MLADEN SERŠI    - dužnosti lana 
VESNA MATKOVI    - dužnosti lana 
JOSIP RUP I    - dužnosti zamjenika predsjednika 
PREDRAG MILETI    - dužnosti zamjenika lana 
STIPE BEŽEVAN   - dužnosti zamjenika lana. 
 

II. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit e se u “Službenim 

novinama” Primorsko-goranske županije.  
 
Zatim je Gradsko vije e, tako er VE INOM GLASOVA (25 za, 4 protiv) donijelo 

slijede u  
O D L U K U 

o imenovanju lanova Povjerenstva za popise bira a Grada Rijeke 
 

I. 
 U Povjerenstvo za popise bira a Grada Rijeke imenuju se: 

LIDIJA FLAS    - za predsjednicu 
MARIJAN MAJNARI   - za lana 
LJILJANA MIKIN   - za lanicu 
TEA ALJKUŠI  - MANCE  - za zamjenicu predsjednice 
ERIKA ERNAC   - za zamjenicu lana 
LJILJANA CVJETOVI   - za zamjenicu lanice. 

 
II. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit e se u “Službenim 
novinama” Primorsko-goranske županije.  
 

TO KA 2. 
Prijedlog programa za mlade Grada Rijeke za razdoblje 2009. – 2013. godine 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da se o 

materijalu o itovao Savjet mladih Grada Rijeke te da je zaklju ak Savjeta mladih lanovima 
Vije a dostavljen na klupe. 
 Predsjednica Vije a nadalje je izvijestila da su zaklju ci odbora Gradskog vije a koji 
su razmatrali ovu to ku dnevnog reda tako er dostavljeni lanovima Vije a na klupe te da je 



9

Odbor za kulturu podnio prijedlog za dopunu Prijedloga programa pa se o ekuje o itovanje 
predlagatelja u tom dijelu. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel, 
koji je izvijestio Gradsko vije e da je u tekstu Prijedloga programa za mlade potrebno unijeti 
odre ene promjene tako da se tekst Prijedloga programa mijenja odnosno dopunjuje kako 
slijedi:  
- na stranici 28. materijala u Mjeri pod to kom 1.5., koja je neprovediva u dijelu postoje eg 

teksta kojim se predvi a formiranje zasebne liste za mlade obitelji i osobe s invaliditetom 
(u kojem slu aju bi paralelno egzistirale dvije liste za dodjelu stanova u najam), potrebno 
je tekst preformulirati na na in da se utvrdi da e se prilikom izrade Odluke o dodjeli 
stanova u najam posebno voditi ra una o mladim obiteljima slabijeg materijalnog statusa i 
osobama s invaliditetom u kategoriji mladih do 29 godina (posebno e ih se dodatno 
bodovati); 

- u Mjeri pod to kom 1.6. potrebno je izostaviti dio teksta koji se odnosi na materijalni 
status mladih obitelji, budu i da prilikom kupnje stanova po POS-u kreditnu sposobnost 
procjenjuje banka koja daje suglasnost za kredit; 

- na stranici 42., u to ki 2.3. tekstu: "Dovršiti ure enje prostora Hartere" potrebno je dodati 
rije i: "za potrebe Centra mladih", što i jeste svrha Hartere. 

 Zaklju no je izvijestio da prihva a inicijativu Odbora za kulturu da se u Prijedlog 
programa u Poglavlju Kultura uvrsti i dio teksta kojim se podupire kandidatura Grada Rijeke 
za doma ina Bijenala mladih umjetnika Europe i Mediterana 2013. odnosno 2015. godine.
  

U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a Vuk Prica ispred Kluba lanova Gradskog 
vije a SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, Hrvoje Buri , Denis Pešut, Ana Kompari  Dev i , Tea 

aljkuši  - Mance, Tomislava Ze evi  Pedi , Ernest Cukrov, mr.sc. Željko Glavan i Nada 
Pinduli , Zoran Stevanovi  (Regionalni info-centar za mlade) te Gradona elnik mr.sc. Vojko 
Obersnel.  

 
lanica Vije a Tea aljkuši -Mance je iznijela prijedlog da se u Prijedlogu programa 

u okviru programa Zdravstvene zaštite u okviru mjere pod to kom 1.3. ili 1.5. predvidi 
sufinanciranje objekata zdrave prehrane u okolici ili u okviru škola. 

 
U o itovanju na prijedlog lanice Vije a Tee aljkuši -Mance Gradona elnik mr.sc. 

Vojko Obersnel je istaknuo da Grad Rijeka, iako je formalno osniva  osnovnih škola nema 
odlu uju i utjecaj na upravljanje u osnovnim školama (budu i da ima zakonsku ovlast 
imenovati samo manji dio lanova školskih odbora), pa na taj na in niti  mehanizme da naloži 
ravnateljima provo enje odre enih aktivnosti i mjera unutar samih škola vezano za prehranu 
u enika, iako Grad nastoji posredno utjecati na kvalitetu prehrane koja se priprema u školi i 
koja je u sustavu prehrane koju Grad financira putem socijalnog programa. Grad isto tako ne 
može zabraniti obavljanje pojedinih djelatnosti u blizini škola, pogotovo ne u objektima koji 
nisu u vlasništvu Grada Rijeke, tako da je predloženo od strane lanice Vije a, mogu e 
prihvatiti isklju ivo u kontekstu subvencioniranja objekata zdrave prehrane u blizini škola. 

 
 Nakon rasprave, Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (22 za, 7 suzdržanih) 
donijelo Program za mlade Grada Rijeke za razdoblje 2009. – 2013. godine. 

 
TO KA 3. 

Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o suradnji Grada Rijeke (Republika 
Hrvatska) i Op ine Bitola (Republika Makedonija) 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
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Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO, donijelo Odluku o sklapanju 
Sporazuma o suradnji Grada Rijeke (Republika Hrvatska) i Op ine Bitola (Republika 
Makedonija). 

 
TO KA 4. 

Godišnje izvješ e o radu Zaklade Sveu ilišta u Rijeci  
(velja a 2008. – velja a 2009. godine) 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je ravnateljica Zaklade dr.sc. Sanja 
Bari . 
 
 Nakon rasprave, u kojoj je sudjelovala lanica Vije a Ana Kompari  Dev i , 
Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo slijede i 
 

z a k l j u  a k 
 

Prihva a se Godišnje izvješ e o radu Zaklade Sveu ilišta u Rijeci za razdoblje 
velja a 2008. - velja a 2009. godine. 
 

TO KA 5. 
Kona ni prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana ure enja 

stambenog podru ja Minakovo 
 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise predložio izvršiti ispravke teksta 
obrazloženja Kona nog prijedloga plana pa se o ekuje o itovanje predlagatelja u tom dijelu. 
 Predsjednica Vije a naknadno je izvijestila da se predlagatelj treba o itovati i o 
prijedlogu Odbora za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke.  
 
 U raspravi su sudjelovali lan Vije a Ivan Bogdani  i pro elnik Odjela gradske uprave 
za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem Sr an Škunca.  
 
 Sr an Škunca je izvijestio da je predlagatelj suglasan s prijedlogom Odbora za Statut, 
Poslovnik i propise da se u tekstu obrazloženja Kona nog prijedloga Detaljnog plana 
ure enja stambenog podru ja Minakovo izvrše ispravci kako slijedi: 
- da se tekst na stranici 22. u stavcima 4., 5. i 6. uskladi sa tekstom tabele na stranici 24. i sa 
prilozima (Tablica 1. i 2.) na stranicama 85. i 86. materijala, 
- da se u tekstu na stranici 28. u stavku 4. iza broja "6/94" dodaju rije i "i 12/95", 
- da se u tekstu na stranici 30. u to ki 2.4.1. u stavku 4. iza rije i "konstrukcije" briše to ka i 
dodaju rije i "i sli no". 

Nadalje je ispred predlagatelja izvijestio da se, temeljem prijedloga Odbora za 
gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke, tekst lanka 30. stavka 1. to ke a) ispravlja u dijelu 
propisane površine stanova za koje je potrebno osigurati odgovaraju i broj parkirališnih 
mjesta tako da je za stan od 59 do 100 m2 potrebno osigurati dva parkirališna mjesta, a za 
stan površine ve e od 100 m2 tri parkirališna mjesta. 

 
 Nakon rasprave, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o 
donošenju Detaljnog plana ure enja stambenog podru ja Minakovo. 
 

 



11

TO KA 6. 
Prijedlog odluke o izboru lanova vije a mjesnih odbora 

na podru ju Grada Rijeke 
 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izboru 
lanova vije a mjesnih odbora na podru ju Grada Rijeke. 

 
 

TO KA 7. 
Prijedlog odluke o uvjetima i na inu držanja ku nih ljubimaca, na inu kontrole njihova 

razmnožavanja, uvjetima i na inu držanja vezanih pasa te na inu postupanja s 
napuštenim i izgubljenim životinjama 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 U raspravi su sudjelovale lanica Vije a Tomislava Ze evi  Pedi  i pro elnica Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav Irena MIli evi . 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o uvjetima i 
na inu držanja ku nih ljubimaca, na inu kontrole njihova razmnožavanja, uvjetima i 
na inu držanja vezanih pasa te na inu postupanja s napuštenim i izgubljenim 
životinjama. 
 

TO KA 8. 
Prijedlog odluke o prodaji stanova u vlasništvu Grada Rijeke 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise podnio amandman na Prijedlog odluke. 
 
 Pod ovom to kom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 Prije prelaska na glasovanje predsjednica Vije a je izvijestila da se predlagatelj 
suglasio s amandmanom Odbora za Statut, Poslovnik i propise na lanak 8. stavak 1. 
Prijedloga odluke koji glasi: "U lanku 8. stavku 1. iza rije i "tisku" stavlja se to ka, a rije i 
"najmanje 15 dana prije održavanja natje aja" brišu se.", koji je time postao sastavni dio 
Prijedloga odluke o kojoj se glasuje. 
 
 Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o prodaji stanova u 
vlasništvu Grada Rijeke. 
 

TO KA 9. 
Prijedlog odluke o prodaji stanova u vlasništvu Grada Rijeke Hrvatskim ratnim vojnim 
invalidima i lanovima obitelji poginulog, nestalog ili zato enog hrvatskog branitelja 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
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 U raspravi su sudjelovali lan Vije a Ivan Bogdani  i Gradona elnik mr.sc. Vojko 
Obersnel. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o prodaji 
stanova u vlasništvu Grada Rijeke Hrvatskim ratnim vojnim invalidima i lanovima 
obitelji poginulog, nestalog ili zato enog hrvatskog branitelja. 
 

TO KA 10. 
Prijedlog odluke o davanju u zakup javnih tunelskih skloništa  

i skloništa osnovne zaštite u miru 
 

 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise podnio amandmane na Prijedlog odluke. 
 
 U raspravi su sudjelovali lan Vije a Josip Rup i  i Gradona elnik mr.sc. Vojko 
Obersnel. 
 
 Prije prelaska na glasovanje predsjednica Vije a je izvijestila da se predlagatelj 
suglasio s amandmanima Odbora za Statut, Poslovnik i propise na lanak 6. stavak 1. i 
lanak 18. stavak 3. Prijedloga odluke koji glase: "U lanku 6. stavku 1. iza rije i "Grada"  

stavlja se to ka, a rije i "najmanje 15 dana prije održavanja natje aja" brišu se. U lanku 18. 
stavku 3. iza rije i "sredstava" dodaju se rije i "iz stavka 2. ovoga lanka". 
 
 Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o davanju u zakup javnih 
tunelskih skloništa i skloništa osnovne zaštite u miru. 
 

TO KA 11. 
Prijedlog izmjena i dopuna Tržnog reda na tržnicama na malo u Gradu Rijeci 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe te da je Klub lanova Vije a HDZ-a podnio amandman na Prijedlog akta, koji je tako er 
dostavljen lanovima Vije a na klupe.  

 
U raspravi su sudjelovali lanica Vije a Tomislava Ze evi  Pedi  i Gradona elnik 

mr.sc. Vojko Obersnel. Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel se suglasio s amandmanom 
Kluba lanova Vije a HDZ-a na lanak 5. Prijedloga izmjena i dopuna Tržnog reda kojim se 
lanak 9. Tržnog reda mijenja tako da glasi:"Djelatnost tržnica na malo radnim danom i 

subotom obavlja se u sljede em vremenu: 
1. Centralna tržnica  
- otvoreni prostor od 7.00 do 14.00 sati 
- otvoreni prostor - prodaja cvije a : 

 od 1. studenoga do 31. svibnja od 7.00 do 19.00 sati 
 od 1. lipnja do 31. listopada od 7.00 do 20.00 sati 

- paviljon I od 7.00 do 16.00 sati 
- paviljon II od 7.00 do 14.00 sati 
- paviljon III od 7.00 do 14.00 sati 
2. Tržnica Brajda 
- otvoreni prostor od 7.00 do 15.00 sati, 
- paviljon od 7.00 do 15.00 sati." 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Izmjene i dopune 
Tržnog reda na tržnicama na malo u Gradu Rijeci. 
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TO KA 12. 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o na inu financiranja djelatnosti mjesnih odbora 

na podru ju Grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama 
Odluke o na inu financiranja djelatnosti mjesnih odbora na podru ju Grada Rijeke. 
 

TO KA 13. 
Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o na elima, kriterijima i postupku za odre ivanje 

imena ulica i trgova na podru ju Grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjeni 

Odluke o na elima, kriterijima i postupku za odre ivanje imena ulica i trgova na 
podru ju Grada Rijeke. 

 
TO KA 14. 

a) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra (k.o. Draga) 
b) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra (k.o. Srdo i) 

 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO, donijelo: 
 

a) 
 Rješenje o promjeni namjene javnog dobra (k.o. Draga), 
 

b) 
 Rješenje o promjeni namjene javnog dobra (k.o. Srdo i). 
 

TO KA 15. 
Prijedlog odluke o stavljanju van snage Odluke o prodaji nekretnina  

u vlasništvu Grada Rijeke 
 

Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o stavljanju 
van snage Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke. 

 
 

 Sjednicu su napustili prije završetka lanovi Gradskog vije a: mr.sc. Nikola 
Ivaniš, Sanjin Kajba i Denis Pešut. 

 
 

Sjednica je zaklju ena u 13,35 sati.  
 
 

    Tajnica              Predsjednica 
  Gradskog vije a             Gradskog vije a 

 
   Mirna Pavlovi  - Vodineli , v.r.      Dorotea Peši  - Bukovac, v.r. 
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